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In 2018 heeft de VVD de inwoners aangegeven samen te willen bouwen aan de 
toekomst van Voorschoten. In dit laatste raadsjaar voor de verkiezingen is het tijd om 
te kijken hoe die bouw vordert. In de commissie planning & control hebben we beleid 
opgesteld om de financiën onder controle te houden. Door een verbeterde controle is 
goed zichtbaar geworden dat goed begroten ingewikkeld is. Onder andere door de 
landelijke circulaires die te laat komen om mee te nemen in de kadernota en de 
begroting maar ook doordat zoals uit de jaarrekening blijkt we meer willen uitvoeren 
dan de organisatie aan kan. Om hier meer grip op te krijgen heeft het college de 
operatie Arendsoog geïntroduceerd waar het college jaarlijks kijkt wat de 
uitvoeringscapaciteit is van de organisatie en of de voorliggende plannen passen bij 
deze capaciteit. Dit betekent dat we als raad prioriteiten moeten stellen maar ook dat 
we verwachten dat besluiten tijdig wordt uitgevoerd. Zo wordt de echte 
investeringsruimte zichtbaar zodat we zoveel mogelijk kunnen doen met onze 
beperkte middelen.  
 
Bij deze kadernota is het financieel plaatje voor 2022 nog onzekerder dan 
gebruikelijk omdat er geen missionair kabinet is en er daarom een aantal besluiten 
over de bijdrage aan de gemeentes nog in de lucht hangen. Wat de VVD betreft 
hadden de algemene beschouwingen dit jaar wellicht beter bij de begroting plaats 
kunnen vinden. Dit is geen tijd om nieuwe plannen te maken en daarom vraagt de 
VVD focus van het college op de uitvoering van de al goedgekeurde plannen.  
 
Wij vragen primair focus op het uitvoeren van de bouwprojecten waar we de kaders 
voor hebben goedgekeurd zoals op het Intratuin terrein, Arsenaal Segaar en 
Berensteyn. En ook de volle aandacht voor het uitvoeren van de economische 
agenda. De start van de centrummanager is wat ons betreft een goed begin. Het is 
belangrijk dat gemeente, ondernemers en vastgoedeigenaren samenwerken om het 
centrum aantrekkelijk te maken. We roepen het college op om mogelijke 
hindernissen voor ondernemers snel en daadkrachtig weg te nemen. Juist het 
vergroten van onze lokale economie zorgt voor een stijging van de inkomsten voor 
de gemeente. Dit maakt het mogelijk om voorzieningen te behouden en het 
aantrekkelijke dorp te blijven waar we allemaal zo van genieten.   
 
Focus op de uitvoering van de plannen van het IWKP. Het is goed dat er nu eindelijk 
is begonnen met het aanpassen van het riool aan de Leidseweg-Noord deel Zuid. 
Zorgelijk dat dit project anderhalf jaar vertraagd is en dat ook het aanpassen van het 
riool in Adegeest vertraging oploopt. Dit maakt zoals we bij de voorjaarsnota hebben 
gezien dat de kosten voor de uitvoering ernstig stijgen. De VVD maakt zich zorgen of 
er nog wel genoeg geld om alles wat we moeten doen ook uit te voeren. Bij de 
vaststelling van het IWKP hebben we ook vastgesteld dat de kosten voor het riool 
maximaal met 2% per jaar zullen stijgen. We horen graag van het college hoe het 
ervoor gaat zorgen dat we onze voorzieningen op het gewenste niveau krijgen en 
ons aan deze afspraak over de financiering houden. Voorzien in een goed riool is 
een basistaak van de gemeente met het oog op de gezondheid van onze inwoners. 
Die kunnen we niet laten versloffen.  



 
 

 
Focus op het voorbereiden van woningbouw in het centrum. De VVD is blij 
met het voorstel van het college om een projectenbureau in te stellen voor het 
stimuleren van bouwprojecten. De VVD vindt het belangrijk dat er in het centrum 
ruimte wordt gemaakt voor het bouwen van woningen voor jong en oud. Hiervoor is 
onder andere van belang dat er voor het uitvoerend bedrijf een andere locatie wordt 
gevonden. Daarnaast zal een visie moeten worden opgesteld hoe we het centrum 
verder willen ontwikkelen. Welke woningen willen we op onze duurste grond en hoe 
zorgen we dat er voldoende voorzieningen in de buurt zijn voor met name de oudere 
bewoners. Ook de huisvesting van onze gemeente zal in deze visie meegenomen 
moeten worden. Het opstellen van zo’n visie en vervolgens handelen met diverse 
projectontwikkelaars is wat de VVD betreft de opdracht van dit projectenbureau.  
 
Naast al het bouwen ook focus op de leefbaarheid in het dorp. Deze leefbaarheid 
wordt gemaakt door de voorzieningen en de onderlinge betrokkenheid van inwoners. 
Keer op keer wordt gesproken over ons bloeiende verenigingsleven. Met de 
oprichting van Voorschoten voor Elkaar is een loket gecreëerd waar inwoners om 
hulp kunnen vragen en waar vrijwilligers worden ondersteund. Het afgelopen jaar is 
bij VVE een sport coördinator aangesteld om het uitvoeren van het sportakkoord te 
coördineren. Omdat sport en bewegen belangrijk zijn voor de gezondheid van onze 
inwoners heeft de VVD op initiatief het CDA een motie ingediend om de uitreiking 
van een sportprijs te organiseren. Deze prijs is wat de VVD betreft belangrijk om 
positieve voorbeelden van samenwerking op het gebied van sporten en bewegen te 
tonen en om onze talentvolle Voorschotenaren in het zonnetje te zetten als 
inspirerende voorbeelden.  
 
En vanzelfsprekend mag ook de aandacht voor veiligheid niet verslappen. Aandacht 
voor de inzet van BOA’s, aandacht voor de lobby voor een extra wijkagent en 
aandacht voor de oplossing van onveilige verkeerssituaties. We rekenen erop dat 
eventuele investeringen die hiervoor nodig zijn worden opgenomen in de begroting.  
 
Tot slot. De voorliggende kaderbrief beschouwen we als een eerste aanzet richting 
de begroting. De VVD voorziet dat er in de komende maanden meer duidelijkeheid 
komt over  het beschikbare geld in 2022. De meicirculaire geeft daar een eerste 
indicatie van. De VVD kan zich vinden in het voorstel maar is niet op voorhand 
akkoord met de voorstellen voor nieuw beleid. We zijn onder andere kritisch op de 
gepresenteerde besparing op de WMO en de investeringen in het grondstoffenplan. 
Zoals gebruikelijk nemen we hier pas een besluit over als de afzonderlijke plannen in 
de raad voorliggen.  
 
In september gaat de nieuwe gemeentelijke organisatie formeel van start. We hopen 
van harte dat alle goede intenties in de opzet van de organisatie gaan uitwerken in 
een excellente dienstverlening voor onze inwoners en het college gaat ondersteunen 
bij de focus op de uitvoering. Wat de VVD betreft zijn focus op de uitvoering van de 
bouwplannen en focus op de uitvoering van de economische agenda de belangrijkste 
prioriteiten. 
 
 
 
 


